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Sitno, 31 stycznia 2020 r. 

ST.0002.VIII.18.2020 

 

Protokół Nr XVIII/2020 

Rady Gminy Sitno 

z dnia 31 stycznia 2020 roku 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad; 

2. Powołanie komisji uchwał i wniosków; 

3. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji; 

4. Wnioski i wypowiedzi mieszkańców; 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie: 

 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości                           

i porządku na terenie gminy Sitno”(106); 

 w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy finansowej (107); 

 w sprawie: przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej Gminy Sitno na lata 2016 - 

2023” (108); 

 w sprawie udzielenia przez Gminę Sitno pomocy finansowej Miastu Zamość (109); 

 zmieniająca uchwałę w sprawie wskazania jednostek oświatowych prowadzonych przez 

Gminę Sitno, które tworzą wydzielony rachunek dochodów oraz ustalenia źródeł 

dochodów i ich przeznaczenia (110); 

 w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Sitno na lata 

2020 – 2022”(111); 

  w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Sitno (112); 

 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Sitno oraz planów pracy stałych 

Komisji Rady Gminy Sitno na 2020 rok (113); 

 w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności stałych komisji Rady Gminy Sitno  

za rok 2019 (114); 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym; 

7. Interpelacje i zapytania radnych - odpowiedzi; 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

Radni obecni: 

1. Władysław Stanisław Wydmański – Przewodniczący Rady Gminy 

2. Antoni Marian Gazda – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Adam Mazurek  

4. Grażyna Małgorzata Blaszka  

5. Kamil Pyś  

6. Leszek Krzysztof Kozak  

7. Violetta Iwona Wiech 

8. Lech Brzozowski  

9. Krzysztof Blaszka 

10. Radosław Kwapisz  

11. Jan Andrzej Ryszczuk 
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12. Krzysztof Zwolak  

13. Kazimierz Tokarz 

 

Radni nieobecni: 

1. Roksana Natalia Kotarska – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

2. Tomasz Gąsior 

 

 

 

Ad. 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

 Pan Władysław Wydmański Przewodniczący Rady Gminy Sitno otworzył obrady XVIII 

Sesji Rady Gminy Sitno VIII kadencji. Na wstępie powitał Pana Wójta Krzysztofa Senia, 

Pana Radnego Powiatowego Janusza Brzozowskiego, Panią Skarbnik Jolantę Hryciuk, 

Dyrektor Centrum Kultury z Biblioteką w Sitnie Panią Agnieszkę Grzesiuk, Panią Barbarę 

Tor Kierownik GOPS, pracowników Urzędu Gminy, mieszkańców, sołtysów oraz radnych. 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że na sali obrad obecnych jest 12 radnych (brak  Pani 

Roksany Kotarskiej, Pana Tomasza Gąsiora), chwilowo nieobecny Pan Jan Ryszczuk, wobec 

czego zachowane zostało wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Obrady rozpoczęły się o godz. 12
00

 i trwały do godz. 15
00

. 

 

Ad 1a 

Zmiana porządku obrad 

 

Na sali obrad obecnych 12 radnych. 

Pan Przewodniczący poprosił o dodanie do porządku obrad następujących uchwał: 

 

1. w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych 

z terenu gminy Sitno; 

2. w sprawie utworzenia Dziennego Domu ,,Senior+’’ w Stanisławce. 

 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie zmianę 

porządku obrad. 

W głosowaniu jawnym głosowało 12 Radnych. Za zmianą porządku obrad  

głosowało – 12 Radnych, wstrzymał się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 1 (1a) do protokołu. 

 

Ad. 2 

Powołanie komisji uchwał i wniosków 

 

Na sali obrad obecnych 13 radnych.  

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał i Wniosków 

weszli nw. Radni: Pani Grażyna Blaszka, Pan Kamil Pyś, Pan Radosław Kwapisz. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

powołanie komisji uchwał i wniosków. 
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W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za powołaniem komisji uchwał                 

i wniosków głosowało – 12 Radnych, wstrzymał się – 1, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 2 (2) do protokołu. 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że protokoły z poprzednich sesji nr XVI/2019                 

z dnia 13 grudnia 2019 r. i XVII/2019 z dnia 30 grudnia 2019 r. zostały dostarczone tydzień 

wcześniej razem z projektami uchwał na sesję. 

 Zapytał, czy występują jakieś uwagi do protokołów? 

 Brak. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołów z poprzednich sesji. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem protokołów głosowało 

– 12 Radnych, wstrzymało się – 1, przeciw – 0. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 3 (3) do protokołu. 

 

Ad. 4 

Wnioski i wypowiedzi mieszkańców 

 

 Mieszkaniec z Bożego Daru zabrał głos i zapytał, kiedy rozpocznie się budowa drogi 

na „Kliny”?  

Pan Wójt odpowiedział, że droga jest ujęta w budżecie na 2020 r. W poprzednim roku 

została wyznaczona geodezyjnie. Musiała nastąpić korekta, ponieważ właściciele działek 

przestawili słupki geodezyjne. Zaznaczył, że wiosną prace zostaną rozpoczęte. Wspomniał              

o zakupie samochodu ciężarowego, który ma za zadanie ułatwić transport kamienia, jak                 

i innych materiałów. Kliniec zakupiony na tę drogę umiejscowiony jest na placu buraczanym 

w Karpiu. Poinformował, że realizację drogi chciałby zakończyć w przeciągu 2 lat. 

 Pan Kazimierz Tokarz zapytał o środki na drogę. Dodał, że było zarezerwowane 78 tys 

zł. Wójt obiecywał, że jeszcze dołoży do drogi. W obecnym roku jest dużo mniej środków. 

Zapytał, czy środki zarezerwowane w 2019 r. będą dołączone do 2020 r.? Stwierdził, że jeżeli 

tak się nie stanie, to nie będzie szansy na wybudowanie danego odcinka drogowego. 

Pan Wójt dla przykładu podał, że w miejscowości Stabrów wstępnie na budowę dróg 

zaplanowane było 40 tys zł, a zostało wydatkowane ponad 200 tys zł. Na tę chwilę w 

budżecie zaplanowane jest 150 tys zł, dodatkowo jest jeszcze kamień, o którym wspomniał 

wcześniej. Nie było sytuacji, żeby Rada Gminy sprzeciwiła się realizacji inwestycji 

drogowych. 

Pan Kazimierz Tokarz zapytał tylko, czy wystarczy finansów na tę drogę? Dodał, że 

droga biegnie przez działkę jednego z właścicieli, na tę chwilę dany właściciel chce 

odszkodowania. Zapytał, czy taniej nie będzie właścicielowi działki zapłacić?  

Pan Wójt odpowiedział, że droga będzie biegła zgodnie z dokumentacją. Jeżeli gmina 

zmieniłaby plany i poszła w kierunku wykupu, to musiałaby każdemu właścicielowi zapłacić 

za kawałek drogi. Plan wybudowania drogi jest taki, że na wiosnę zostaną wykopane 

pobocza, w wykop nasypany zostanie kliniec, na drodze zostanie zrobiona podbudowa, 
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następnie gmina możne przystąpić do przetargu. Chce, żeby roboty zostały wykonane                  

w większości przez pracowników Urzędu Gminy.  

Pan Kazimierz Tokarz zapytał, czy nie taniej byłoby skorzystać z istniejącej drogi? 

Mieszkańcy wystąpią o to, żeby zabrać ten kamień, który leży, jako droga i gmina będzie 

musiała to wykonać. 

Pan Wójt odpowiedział, że na istniejącej drodze nie ma podbudowy. Poinformował 

również, że już rok trwa debata na temat drogi i przez ten czas Pan Radny i Pan Sołtys 

miejscowości Boży Dar mieli czas na zebranie zgód na to, żeby płyty pozostały w tym 

miejscu co leżą i do tej pory nie zostało to wykonane. Miała być zgoda na zrobienie pasa w 

kierunku właściwym, natomiast te płyty, które wystają poza drogę, miały zostać                      

i funkcjonować jako poszerzenie. Droga musi być zrobiona zgodnie z projektem. Pan Wójt 

nie chce iść w temat wykupów. Jeśli chodzi o gruz, to nie będzie problemu zebrania tego 

gruzu. 

Pan Kazimierz Tokarz odpowiedział, że gmina miała przygotować formularze                          

w sprawie zgód, lecz do dnia dzisiejszego nic nie otrzymał.  

Pan Wójt odpowiedział, że zaprasza go do gminy po dokumenty. 

Pan Sołtys z Bożego Daru zapytał, czy można przesunąć podbudowę z płyt – pod 

lasem?  

Mieszkaniec z Bożego Daru nawiązał do ww. drogi i poinformował o tym, że jak 

droga zostanie wykonana w połowie podkładów to nie będzie możliwości jej wybrania, 

proponuje przesunąć podkłady do nowo wyznaczonej drogi. 

Pan Wójt poinformował ponownie, że podkłady miały pozostać na poszerzenie drogi, 

a teraz jest inna wersja, żeby je przesunąć. Stwierdził, że mieszkańcy się na to zgodzili. 

Mieszkaniec z Bożego Daru odpowiedział, że żaden mieszkaniec się na to nie zgodził. 

Poinformował, że na działce jednego z właścicieli leżą podkłady. 

Pan Wójt zaproponował, żeby spotkać się i ustalić z mieszkańcami, co w związku                

z poruszonym tematem. 

Pan Przewodniczący poprosił o zapis w protokole Mieszkańca z Bożego Daru. 

Mieszkaniec Bożego Daru poprosił o zapisanie do protokołu, żeby została wybudowana droga 

względem obecnych pomiarów. 

 

Ad. 5 

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie: 

 

Pan Przewodniczący Władysław Wydmański przedstawił projekty uchwał. 

 

1. Uchwała Nr XVIII/106/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 31 stycznia 2020 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości                           

i porządku na terenie gminy Sitno” 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że wpłynęło pismo z prokuratury w Zamościu 

dotyczące nakazu usunięcia naruszenia prawa. W związku z powyższym uchwała została 

dostosowana do zaleceń prokuratury. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Uchwała 

została przyjęta. 
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Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 4(5a) do protokołu 

 

 

2. Uchwała Nr XVIII/107/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 31 stycznia 2020 r. 

w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy finansowej 

 

Pan Wójt wraz z Panem Przewodniczącym omówili temat uchwały. Kwota zawarta               

w uchwale została przegłosowana przez radnych w budżecie na 2020 r. w dniu 13 grudnia 

2019 r. 

Pan Leszek Kozak zapytał, ile zostało metrów do zakończenia budowy drogi                         

w Stanisławce? 

Pan Wójt odpowiedział, że jest nadzieja, że w tym roku droga w Stanisławce zostanie 

zakończona. 

Pan Kazimierz Tokarz zapytał, dlaczego inwestycje drogowe są realizowane tylko na 

stronie północnej? Kiedy będą realizowane po stronie południowej? 

Pan Wójt odpowiedział, że to pytanie powinno być skierowane w stronę powiatu. 

Dodał, że w 2019 r. wszystkie inwestycje drogowe realizowane były po stronie południowej. 

Dla przykładu przytoczył wykonane odcinki drogowe w poszczególnych miejscowościach: 

Cześniki - 3 odcinki drogowe, Karp, Jarosławiec – 2 odcinki drogowe, Stabrów. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Uchwała 

została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 5 (5b) do protokołu. 

 

3. Uchwała Nr XVIII/108/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 31 stycznia 2020 r. 

w sprawie: przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej Gminy Sitno na lata 2016 - 

2023” 

 

 Pan Przewodniczący wyjaśnił, że Plan Gospodarki Niskoemisyjnej został pozytywnie 

zaakceptowany przez Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Lublinie. W skrócie 

omówił uchwałę.  

Pan Wójt dodał, że dokument potrzebny jest do złożonego wniosku na modernizację 

oświetlenia ulicznego. 

Pani Grażyna Blaszka przytoczyła zapis z planu w sprawie remontu budynku 

„świetlicy wiejskiej w Karpiu”. Kwota zapisana w 2016 r. to 83 538 zł. Zapytała, na co 

zostały przekazane ww. środki?  

Pan Wójt odpowiedział, że ww. środki nie zostały wydatkowane, na tę chwilę uchwała 

jest aktualizacją Planu z 2016 r. Są to założenia, a nie wydatki faktyczne.  

Pani Grażyna Blaszka zapytała, dlaczego w 2016 r. jest zapis, że była to świetlica 

wiejska, a teraz jest inaczej? 

Pan Wójt odpowiedział, że od 2016 r. wiele się zmieniło i w międzyczasie został 

opracowany projekt na budynek administracyjno-gospodarczy. Nie rozumie, dlaczego 

mieszkańcy niechętnie podchodzą do nazewnictwa budynku. 

Pani sołtys z Karpia poinformowała, że mieszkańcy obawiają się, że w przyszłości 

plac wraz z budynkiem zostanie sprzedany. 
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Pan Wójt oznajmił, że nazewnictwo nie ma wpływu na to, czy będzie, czy nie będzie 

sprzedany. Nikt nie zgłaszał propozycji, żeby sprzedać dany budynek. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Uchwała 

została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 6 (5c) do protokołu 

 

4. Uchwała Nr XVIII/109/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 31 stycznia 2020 r. 

w sprawie udzielenia przez Gminę Sitno pomocy finansowej Miastu Zamość 

 

Pani Violetta Wiech zapytała o kwotę 1800 zł w uchwale. 

Pan Wójt omówił temat uchwały. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Uchwała 

została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 7 (5d) do protokołu 

 

5. Uchwała Nr XVIII/110/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 31 stycznia 2020 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie wskazania jednostek oświatowych prowadzonych przez 

Gminę Sitno, które tworzą wydzielony rachunek dochodów oraz ustalenia źródeł 

dochodów i ich przeznaczenia 

 

Pan Przewodniczący poprosił o zapisanie poprawek w uchwale: 

(…) „ 

1) §1 otrzymuje brzmienie: „Ustala się wykaz samorządowych jednostek budżetowych, 

które od 01.01.2017 r. będą gromadziły dochody na wydzielonym rachunku dochodów 

własnych. 

1. Szkoła Podstawowa im. Marii Dąbrowskiej w Jarosławcu, Jarosławiec 190, 22-424 

Sitno; 

2. Zespół Szkół w Sitnie, Sitno 53a, 22-424 Sitno.” 
2) w § 2 dodaje się ust 7 w brzmieniu: „Za wydanie duplikatów legitymacji szkolnych                         

i świadectw szkolnych.” (…)”. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Uchwała 

została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 8 (5e) do protokołu. 
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6. Uchwała Nr XVIII/111/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 31 stycznia 2020 r. 

w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Sitno na lata 

2020 – 2022” 

 

Pani Kierownik GOPS w skrócie omówiła temat uchwały. 

Pani Grażyna Blaszka odniosła się do dorosłych dzieci, które zostały we 

wcześniejszych latach pozostawione pod opieką innych osób, ze względu na to, że rodzice 

wyjeżdżali pracować za granicę. Dla takich osób organizowane są zajęcia terapii zajęciowej  

w Zamościu. Zapytała, czy można dla takich osób ubiegać się o zwrot kosztów przejazdu? 

Pani Kierownik GOPS odpowiedziała, że w programie nie ma wyszczególnionej 

pomocy finansowej. Do GOPS mogą zgłosić się osoby o trudnej sytuacji finansowej z prośbą 

o rozwiązanie problemu finansowego, czy też socjalnego. 

Dalej trwa rozmowa na temat projektu powyższej uchwały. 

Pan Wójt dodał, że takie osoby muszą napisać wniosek do GOPS.W dalszym etapie 

pracownicy analizują sytuację w rodzinie. Dodał, że w gminie będzie funkcjonować bezpłatna 

komunikacja, zaprasza do korzystania. 

Pani Grażyna Blaszka zapytała, czy występują środki na dojazd na zajęcia 

terapeutyczne? 

Pan Wójt odpowiedziała, że nie ma takich środków. Należałoby sprawdzić, czy                      

w programie Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych wpisuje się zadanie, o którym 

mowa na sesji. 

Pani Kierownik GOPS odpowiedziała, że jeżeli występuje trudna sytuacja i kogoś nie 

stać na pokrycie dojazdu, to na pewno GOPS pomoże. 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że stan ludności w gminie Sitno w latach 2017-2019 

zmniejsza się, co jest niepokojące, zaś maleje: bezrobocie, lista osób korzystających                    

z świadczenia pomocy społecznej, pomocy objętym wsparciem asystenta rodziny. 

  

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Uchwała 

została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 9 (5f) do protokołu. 

 

7. Uchwała Nr XVIII/112/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 31 stycznia 2020 r. 

w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Sitno 

 

Pan Kazimierz Tokarz zabrał głos i zapytał, gdzie w miejscowości Cześniki znajdują się 

działki wymienione w uchwale? 

Pan Wójt wyjaśnił, że w uchwale ujęte są wnioski od 2013 r. Poprosił o kilkuminutową 

przerwę na zapoznanie. 

Pan Przewodniczący zarządził 15 min przerwę. 

Po przerwie Pan Wójt wskazał na mapie, gdzie znajdują się dane działki. 

Pan Przewodniczący w związku z większym zainteresowaniem radnych w kwestii 

wpisanych działek ponownie zarządził 5 min przerwy. 

Pan Przewodniczący zakończył przerwę. Zapytał, czy występują jeszcze pytania, co do 

planu? 

Brak uwag. 
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W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Uchwała 

została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 10 (5g) do protokołu. 

 

8. Uchwała Nr XVIII/113/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 31 stycznia 2020 r. 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Sitno oraz planów pracy stałych 

Komisji Rady Gminy Sitno na 2020 rok 

 

Pan Przewodniczący w skrócie omówił uchwałę. 

Pan Wójt poprosił o dopisanie informacji z działalności Muzeum Pożarnictwa                    

w Cześnikach za 2019 r. do rubryki w I kwartale. 

Pan Adam Mazurek poprosił o przeniesienie informacji na temat ochrony 

przeciwpożarowej na terenie gminy z rubryki III kwartału do rubryki II kwartału. 

Pan Przewodniczący poprosił o przegłosowanie poprawek do planu pracy Rady 

Gminy Sitno na 2020 r. 

 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie zmiany   

w planie pracy rady gminy na 2020 r. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem zmian głosowało – 13 

Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Zmiany zostały przyjęte. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 11a (5hh, 14:06:02) do protokołu. 

 

Następnie poszczególni Przewodniczący Komisji stałych odczytali plany pracy komisji na 

2020 r. w następującym porządku: 

1. Komisja Rewizyjna; 

2. Komisja Skarg Wniosków i Petycji; 

3. Komisja Oświaty, Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia i Sportu; 

Pani Violetta Wiech zapytała, co oznacza przygotowanie placów zabaw do sezonu 

wiosenno – letniego? 

Przewodniczący Komisji Pan Kamil Pyś odpowiedział, że zapis ma na celu lustrację 

terenu przez Komisję i ewentualne wnioski do Wójta o przygotowanie placów zabaw do 

sezonu. 

4. Komisja Rolnictwa, Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska; 

5. Komisja Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju. 

Pan Przewodniczący odczytał również protokół ze wspólnych posiedzeń Komisji 

(spotkania nieobowiązkowe). 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Uchwała 

została przyjęta. 
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Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 11 (5h,14:15:49) do protokołu. 

 

 

9. Uchwała Nr XVIII/114/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 31 stycznia 2020 r. 

w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności stałych komisji Rady Gminy Sitno  

za rok 2019 

 

Pan Przewodniczący poprosił o odczytanie sprawozdań przez Przewodniczących Komisji. 

Przewodniczący Komisji odczytali sprawozdania z pracy komisji za 2019 r. w następującym 

porządku: 

 

1. Komisja Rewizyjna; 

2. Komisja Skarg Wniosków i Petycji; 

3. Komisja Rolnictwa, Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska; 

4. Komisja Oświaty, Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia i Sportu; 

5. Komisja Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju. 

Pan Przewodniczący jak już wcześniej wspomniał o tym, że protokoły z posiedzeń 

wspólnych ze spotkań nieobowiązkowych zamieszczane są na stronach Urzędu Gminy Sitno. 

Podziękował za pracę w Komisjach.  

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Uchwała 

została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 12 (5i) do protokołu. 

 

10. Uchwała Nr XVIII/115/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 31 stycznia 2020 r. 

w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych 

z terenu gminy Sitno 

 

Nastąpił błąd w numeracji paragrafów. Przewodniczący poprosił o poprawienie, następnie 

poinformował, że został złożony wniosek przez Komisję Budżetową w dniu 20 września 2020 

r. w sprawie dokonania podwyżek dla OSP na terenie naszej gminy. I tak przedstawił, że za 

szkolenia pożarnicze kwota do obecnej chwili była na poziomie 8 zł za godzinę. Komisja 

Budżetowa zaproponowała podnieść tę kwotę do 10 zł za godzinę, za działania ratowniczo - 

gaśnicze otrzymuje ekwiwalent pieniężny 14 zł, propozycja podniesienia do 17,00 zł za godzinę. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Uchwała 

została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 13 (5j) do protokołu. 
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11. Uchwała Nr XVIII/116/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 31 stycznia 2020 r. 

w sprawie utworzenia Dziennego Domu ,,Senior+’’ w Stanisławce; 

 

Pan Wójt wyjaśnił, że Dom Seniora + funkcjonuje od 1 stycznia 2019 r., natomiast               

w tym roku należy złożyć wniosek o zapewnienie środków na jego funkcjonowanie. Pan 

Wojewoda zażyczył uchwały w sprawie utworzenie Domu Seniora+. W poprzednim roku 

składany był wniosek i takiego wymogu nie było. Wniosek na 72 tys zł został przez gminę 

złożony. Urząd Wojewódzki wniosek odrzucił ze względu na brak wymaganej uchwały. 

Dom Seniora + działa przy Urzędzie Gminy Sitno, nie chciałby otwierać kolejnej 

jednostki ze względu na koszty. Informuje, że środki na funkcjonowanie Domu Senior + 

w 2020 r. prawdopodobnie się zakończą, dlatego też Rada Gminy będzie musiała                   

w następnym roku podjąć decyzję, czy gmina będzie finansować działalność w 100%, czy 

też wprowadzona zostanie opłata. Na tę chwilę nie mamy żadnej odpłatności. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Uchwała 

została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 14 (5k) do protokołu. 

 

 

Ad.6 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym 

 

Pan Wójt omówił następujące tematy: 

1. Remonty dróg – dojazdowych do pól (kliniec, żużel); 

2. Rozliczenie dróg wykonanych w 2019 r.; 

3. Trwa budowa drogi powiatowej – Czołki – Rozdoły; 

4. Zmiana godzin pracy Urzędu Gminy Sitno i GOPS poniedziałek od 7.00 -16.00, piątek 

od 7.00-14.00 pozostałe dni bez zmian (7.00-15.00); 

5. Zakupiono samochód ciężarowy; 

6. Wstępnie opracowany projekt żłobka w Sitnie; 

7. Planowana budowa budynku GOPS na wadze buraczanej w Sitnie; 

8. Komunikacja bezpłatna w gminie Sitno. 

Pani Joanna Dziuba pracownik oświaty przedstawiła, w jakich godzinach będą kursowały 

autobusy gminne.  

Pan Wójt nadmienił również o wydawanych przez gminę identyfikatorów w sprawie 

przewozu. 

Pani Grażyna Blaszka poinformowała, że Stabrów od strony Karpia jest pominięty. 

Pan Wójt wie o tym, tłumacząc, że nie było innej możliwości ustalenia przebiegu ze 

względu na to, że w kilku innych miejscowościach nie byłoby dowożenia. Jeżeli wystąpią 

wnioski mieszkańców o zmianę linii, to na pewno zostaną rozważone i w przyszłości zostaną 

wprowadzone korekty. 

Pan Przewodniczący poinformował, że z wnioskiem o bezpłatną komunikację wystąpił 

Wójt. Rada Gminy zaakceptowała propozycję. Przez pierwsze miesiące funkcjonowanie 

komunikacji będzie analizowane pod względem kosztów. Poprosi Komisję Rewizyjną, 

Komisję Budżetową o włączenie się w analizę. Wspomniał o umowie z MZK, które żąda 

ogromnych środków finansowych.  
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Pan Wójt dodał, że linia MZK pozostaje, nikt MZK nie likwiduje. W gminie powstały 

dodatkowe linie. Po zracjonalizowaniu dowożenia dzieci do szkół, nasi kierowcy są w takiej 

sytuacji, że mogą dowozić również mieszkańców do najważniejszych punktów w gminie, jak 

i w Zamościu. W poprzednich latach każdy kierowca autobusu szkolnego robił 300 km 

dziennie, na tę chwilę autobusy robią połowę tych kilometrów. Omówił temat dowożenia 

dzieci do szkół. 

Pan Lech Brzozowski poinformował, że należy w szkołach dopilnować, żeby dzieci, które 

czekają na autobus odrabiali w tym czasie prace domowe lub zmotywować nauczycieli, żeby 

prowadzili dodatkowe zajęcia. 

Pan Wójt odniósł się, że ma wpływ, ale tylko na szkoły samorządowe w Zespole Szkół                 

w Sitnie oraz w Szkole Podstawowej w Jarosławcu, na szkoły stowarzyszeniowe nie ma 

wpływu. Poprosił również o korzystanie przez szkoły z linii bezpłatnych. 

9. Wniosek dotyczący fotowoltaiki – przeszedł ocenę formalną; 

10. Wniosek dotyczący usuwania folii rolniczych i big – bag - przeszedł ocenę formalną; 

11. Wniosek na oświetlenie uliczne – ocena formalna trwa; 

12. Rozliczenie poprzedniego wniosku kolektory słoneczne (kolektory słoneczne na 

gruncie – zwrotu nie będzie ze względu na vat 23%, osoba, która ma panele na  

gruncie musiałaby do kolektorów dopłacić – pozostała kwota z umowy, kolektory 

słoneczne które były założone na dachu - zwrot przysługuje: 2 panele na dachu – 

zwrot 349 zł, 3 panele na dachu 475 zł, 4 panele na dachu 727 zł  i kotły- zwrot 1142 

zł – do końca kwartału termin na zwroty. Nie wszyscy mieszkańcy jeszcze wpłacili 

pełne kwoty. 

13. Światłowód - zgody na zajecie pasa drogowego i projektowanie instalacji 

światłowodowej. Pan Wójt jest zdania, że na wiosnę projektanci będą chodzili, 

podpisywali i ustalali z mieszkańcami przebieg światłowodu. 

14. Spotkania sprawozdawcze OSP - OSP Czołki zostały przyjęte do Krajowego Systemu 

Ratownictwa Gaśniczego; 

15. Przebudowa drogi krajowej nr 74 - projekt; 

16. 3 luty – wnioski o zwrot akcyzy; 

17. 7 luty – walne zgromadzenie Gminnej Spółki Wodnej; 

18. 11 lutego – szkolenie przez Cukrownię Werbkowice; 

19. Podpisana umowa – scena mobilna; 

20. Środki na turystykę z LGD – kolejne umowy. 

 

 

Ad. 7 

Interpelacje i zapytania radnych – odpowiedzi 

 

Pan Leszek Kozak zapytał o zainteresowanie żłobkiem? 

Pan Wójt oznajmił, że zainteresowanie jest duże, Pani Dyrektor z Zespołu Szkół                

w Sitnie jest w posiadaniu ankiet z których wynika, że żłobek składałby się z 2 oddziałów. 

Pani Violetta Wiech zapytała o przeglądy kolektorów słonecznych z pierwszej edycji 

montażu. Projekt kończy się w bieżącym roku.  

Pan Wójt odpowiedział, że jest zaplanowane spotkanie. Zostanie ustalony termin 

wymiany glikolu. 

Pan Kamil Pyś poprosił o utwardzenie drogi koło Pana N. i innych dróg w jego 

miejscowości. 

Pan Wójt odpowiedział, że postara się ten odcinek utwardzić żużlem. Odnośnie 

odcinka droga powiatowa – Sitno Stara Wieś, jeżeli jest taki wniosek to prosi o ujęcie go                
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w budżecie na przyszły rok. W obecnym roku zaplanowana jest realizacja odcinka drogowego 

Sitno Góra.  

Pan Kazimierz Tokarz poprosił o żużel na drogę oraz podcięcie krzewów (przed Panią 

K.). 

Pani Grażyna Blaszka podziękowała o wyrównanie drogi Wólka Horyszowska – Karp. 

Poprosiła o usunięcie słupów z pasa drogi gminnej Boży Dar Sosny. Poprosiła Komisję 

Rewizyjną o sprawdzenie, ile środków zostało przekazanych na świetlicę w Karpiu.  

Pan Lech Brzozowski nie wie, kiedy zostanie zakończony remont świetlicy w jego 

miejscowości. Zauważył, że gdy sołectwo miało zakupić krzesełka, stoły itp. wpłynął 

rachunek do gminy za roboty budowlane. Przez co część środków została przeznaczona na 

daną fakturę. Chciałby takie wątpliwości, jako Przewodniczący Komisji rozwiązać. 

Pan Wójt zaprasza do Urzędu Gminy. Nie chce się wypowiadać za poprzedników              

i wie, że niektóre roboty budowlane były wykonywane awansem na przyszły rok. A regulacja 

wewnętrzna musi zostać wykonana. 

Pan Leszek Kozak zapytał, w jakim czasie powstanie żłobek? 

Pan Wójt oznajmił, że ze środków własnych można zacząć budowę od zaraz, a jeżeli 

poczeka na środki od Wojewody, to do najbliższego naboru. W ciągu miesiąca będzie 

wiadome, czy można pozyskać środki zewnętrzne. 

Pan Władysław Wydmański zapytał, na jakim etapie są projekty dot. kontynuacji 

budowy dróg na osiedlu? 

Pan Wójt odpowiedział, że na tę chwilę czeka na informacje. Wnioski są ujęte. Czeka 

na podpisanie umów przez Wojewodę. 

Pan Krzysztof Zwolak jest za tym, żeby wstrzymać się z inwestycjami innymi niż 

budowa dróg. 

Pan Wójt jest zdania, że inne inwestycje nie kolidują z inwestycjami drogowymi. 

Pan Krzysztof Zwolak zapytał o plac w Cześnikach? 

Pan Wójt odpowiedział, że należy zorganizować spotkanie i w ramach pierwszego 

projektu zagospodarowania terenu się spotkać. 

Pan Janusz Brzozowski Radny Powiatu Zamojskiego wypowiedział się na temat 

poprzedniej władzy w gminie, jak i w powiecie. Zaznaczył, że na tę chwilę widać różnicę na 

tle inwestycji i współpracy. Kiedyś przy wyborach i przy zmianie władzy były masowe 

zwolnienia, teraz tak nie jest. W gminie Wójt nikogo nie zwolnił, a w powiecie Starosta                

z Kierowników zrobił Dyrektorów. Na początku kadencji obecny Wójt zgłosił 5 dróg 

powiatowych, które chce wykonać. Nie jest w stanie powiedzieć, co było robione za 

poprzednika, bo nie był Radnym. Nawiązując do drogi powiatowej w Stanisławce zaznaczył, 

że Radny z tej miejscowości był przeciwko obecnemu Wójtowi. Droga w Stanisławce 

zostanie zakończona dzięki Radzie Gminy, jak i Starostwu. W obecnym roku droga może 

zostać zrealizowana w całości. Na pytanie zadane przez Pana Kazimierza Tokarza, dlaczego 

są realizowane drogi po stronie północnej, a nie południowej odpowiedział, że na ostatnim 

zarządzie poinformowano go, że trzeba składać drogę z Łapiguza do Miączyna 16 km. W tym 

roku jest projektowanie, w następnym byłoby jej wykonanie. Kolejna droga to Sitno – 

Jarosławiec wykonana będzie z funduszu popowodziowego: 80 % przekazuje państwo, 10% 

gmina, 10 % powiat – realizacja 2021 r. W obecnym roku realizowana będzie droga Karp – 

Wolica Śniatycka. Połączenie gminy Łabunie z gminą Sitno: Cześniki – Bródek - realizacja  

w obecnym roku. Poinformował również, że po objeździe powiatu najgorsze drogi powiatowe 

występują w gminie Sitno. Przypomniał, że rządziło na tym terenie przez wiele lat inne 

ugrupowanie polityczne. Poinformował, że drogi po stronie południowej są w lepszym stanie, 

niż po stronie północnej ze względu na inne ugrupowanie polityczne. Dodał również, że na 

Bożym Darze obecny radny Pan Kazimierz Tokarz był przeciwnikiem obecnego Wójta. 
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Jednym niebezpieczeństwem jest to, że Wójt z Miączyna może nie zagwarantować środków 

do drogi powiatowej Łapiguz - Miączyn. Jeżeli taka sytuacja wystąpi, to budowa drogi 

zakończy się w Horyszowie Polskim. Obecnie występuje współpraca pomiędzy gminą,                      

a powiatem. 

Pan Kazimierz Tokarz odniósł się do wypowiedzi odnośnie Pana Tomasza Gąsiora, 

jak i siebie i zaznaczył, że nie są przeciwni Wójtowi, tylko działają, żeby coś otrzymać.               

A jeśli chodzi o rok 2019 nic nie zostało wykonane, oczywiście z Wójtem to już wyjaśnili. 

Dalej stoi na stanowisku, żeby to co było zaplanowane w 2019 r. wykonać w 2020 r. Dodał, 

że nie pamięta, że odcinek z Jarosławca do Bożego Daru będzie realizowany w 2020 r. 

Pan Janusz Brzozowski Radny Powiatowy poinformował, że nigdy nie mówił, że               

w 2020 r. będzie to wykonanie, tylko w późniejszych latach. 

Pan Adam Mazurek dodał, że nie patrzy na to, jakie ugrupowania uważa, że 

najważniejsi są mieszkańcy gminy. Zabiega o to, żeby w jego miejscowości drogi również 

zostały wykonane. Zapytał, czy Wójt Gminy Zamość również wyraził zgodę na daną 

inwestycję? 

Pan Janusz Brzozowski Radny Powiatowy poinformował, że bez zgody temat nie 

zostałby poruszony. Kiedy odbędzie się spotkanie zarządu, to będzie wiedział więcej na ten 

temat. 

Pan Wójt odniósł się do wypowiedzi Janusza Brzozowskiego i powiedział, że słyszał, 

że w inny sposób mają być realizowane inwestycje drogowe. Wie, że przez gminę Sitno ma 

zostać zrealizowany 6,5 km odcinek drogowy (Łapiguz –Miączyn). 

Pan Janusz Brzozowski Radny Powiatowy poinformował, że drogę z funduszu 

powodziowego składa się całą, nie w częściach. W Horyszowie Polskim występuje odcinek 

drogowy, który jest zakwalifikowany do funduszu popowodziowego, ale nie cała droga. 

Droga popowodziowa to droga z Sitna do Jarosławca. 

Pan Wójt powtarza, że jest zadowolony z tego, że kolejne odcinki drogowe będą 

realizowane. 

Pan Adam Mazurek zwrócił się do Pana Kazimierza Tokarza i stwierdził, że  

zagłosuje nad każdą drogą, jaką trzeba wykonać w Bożym Darze tylko zaznacza, że Pan 

Kazimierz zmienia zdanie, czy to komisja, czy sesja w kwestii remontu odcinka drogowego. 

Pan Wójt oznajmił, że była też wersja wysypania drogi klińcem, albo położenie asfaltu 

i także to nie zostało do końca ustalone. 

Pan Kazimierz Tokarz dodał, że to Pan Wójt jest gospodarzem i to, że posłuchał 

jednego człowieka, który zażyczył wysypania kamienia i tego się Pan trzyma do dzisiaj. 

Pan Wójt poinformował, że w takim wypadku ma dokonać wyboru pomiędzy 

mieszkańcami Bożego Daru, a wnioskiem radnego. Dodał, że cały rok była informacja, że 

dane podkłady zostają i teraz słyszy na sesji od mieszkańca, że jest inaczej. Podobna sytuacja 

była w Czołkach, tam nie było z tym żadnego problemu. 

Pan Adam Mazurek przyznał rację Wójtowi dodając, że w jego miejscowości była 

robiona droga 4 m. Mieszkańcy z jednej strony przekazali 1 m pobocza w celu poszerzenia. 

Będzie to wycięte i przekazane gminie, oczywiście wszystko za zgodą mieszkańca. 

Pan Kazimierz Tokarz oznajmił, że taka sama sytuacja jest w Bożym Darze. Pan Wójt 

miał wydrukować oświadczenia, żeby mieszkańcy się pod nimi podpisali. 

Pan Adam Mazurek oznajmił, że w miejscowości Czołki powstał z mieszkańców 

komitet budowy drogi. Mieszkańcy sami przygotowali oświadczenia, dostarczając je do 

gminy. Jest zdania, żeby nie czekać i wymagać wszystkiego od Pana Wójta.  

Pan Przewodniczący zaznaczył, żeby Komisja Rolnictwa zawnioskowała w jaki 

sposób tę drogę wykonać. Ciężko jest się wypowiadać za mieszkańców, jeśli występują różne 

wersje jej przebudowy.  



14 

 

Pan Adam Mazurek jest zdania, że na komisjach i na sesji Pan Kazimierz Tokarz 

przedstawiał różne wersje budowy drogi. 

Pan Wójt poinformował, że w takim wypadku nie będzie patrzeć na głosy innych, 

tylko zrobi to tak, żeby droga została zrealizowana. 

Pan Przewodniczący na spotkaniu w sprawie podziału funduszu sołeckiego                       

w miejscowości Boży Dar również słyszał kilka wersji odnośnie jej realizacji. 

Pan Janusz Brzozowski Radny Powiatu Zamojskiego odniósł się do słów Kazimierza 

Tokarza i przedstawił plan realizacji dróg zatwierdzony przez zarząd Jarosławiec – Cześniki – 

Kotlice: długość 16 km, dokumentacja 2021, realizacja i budowa 2022.  

Pan Kazimierz Tokarz przyznał, że możliwe, że źle zrozumiał. Przeprosił Pana 

Janusza Brzozowskiego. 

Pan Przewodniczący poinformował o sprawozdaniu z realizacji zadań z zakresu 

wspierania rodziny za 2019 rok, który został dołączony do materiałów razem z projektami 

uchwał na sesję. Dodał, że Sprawozdanie będzie dołączone, jako załącznik nr 15 do 

protokołu. Zaprosił też Panią Kierownik GOPS na spotkanie, na którym to Pani Kierownik 

przedstawi, jak funkcjonuje pomoc społeczna i omówi ich problemy itp. 

1. Pozytywnie zaopiniowanie regulaminu dostarczenia wody i odprowadzania ścieków. 

Na przyszłej sesji zostanie podjęta uchwala w tej sprawie. 

2. List otwarty do parlamentarzystów z naszego terenu. List napisał Wójt Gminy Zamość 

Pan Ryszard Gliwiński w sprawie kosztów, jakie generuje oświata w wysokości 5 500 

000 zł w latach 2017-2019. W gminie Sitno środki własne gminy w roku 2017 były na 

poziomie 2 300 000 zł. 2018 r. – 2 800 000 zł, 2019 r. – 3 050 000 zł, a w 2020 r. 

planowane są na poziomie 3 400 000 zł. W porównaniu z innymi latami koszty 

wzrosły i gmina dokłada 1 114 000 zł.  

Pan Wójt odniósł się do wypowiedzi i poinformował, że nasza gmina na tle innych 

funkcjonuje dobrze. W ubiegłym roku podjęte zostały działania w oświacie i dzięki temu 

żadna inwestycja nie zostanie wycięta z budżetu. W obecnym roku zamiast 3 400 000 zł 

trzeba byłoby zagwarantować około 4 000 000 zł albo i więcej. Inwestycje wykonywane są 

zgodnie z planem, omówił w skrócie, jakie inwestycje będą realizowane. 

Pan Przewodniczący jest zdania, że to Rząd powinien pomóc gminom w kwestii 

rozwiązywaniem problemów oświatowych np.: podwyżek dla nauczycieli. 

Pan Wójt przyznał rację, że wydatki z budżetu Państwa są niedoszacowane, ale dodał, że 

to samorząd odpowiada za funkcjonowanie oświaty- zadania zlecone.  

Pan Przewodniczący dodał, że temat poruszył, żeby mieszkańcy mieli świadomość, jak te 

koszty się przedstawiają. Na ostatniej sesji był zapytany, ile kosztuje 1 KWh na terenie gminy 

– 0,46 zł + pochodne. Wspomniał, że uczestniczy w zebraniach strażackich OSP. Druhowie 

OSP składają podziękowania dla Rady Gminy. W miesiącu luty planuje zorganizować 

spotkanie wspólne Komisji. Tematem przewodnim będą prowizje dla sołtysów. 
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Ad. 8 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

obecnym za czynny udział w obradach sesji.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

„Zamykam XVIII Sesję Rady Gminy Sitno” 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował: 

Krzysztof Prokopowicz   

Przewodniczący Rady Gminy 

  /-/ Władysław Wydmański 


